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ZAPISNIK 

  
s 8. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 

održane 23. veljače 2022. u 16:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije. 
 
 

  
Prisutni: Vesna Đuričić, Ivan Güttler, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Mladen Rupčić, Petra 
Sviličić, Ksenija Cindrić Kalin, Antun Marki i Ivan Ljuština. 
 
Gost: Patrik Jureša (student) 

 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika sa sedme sjednice UO-a i NO-a 

2. Obilježavanje Svjetskog meteorološkog dana 2022. 

3. Imenovanja za priznanja HMD-a 

4. Izvještaj Organizacijskog odbora MI8 – trenutno stanje 

5. Izmjene Statuta  

6. Razno  

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika sa sedme sjednice UO-a 

Predsjednica Vesna Đuričić pita ima li dopuna ili ispravaka u zapisniku sa sedme sjednice UO HMD-a 
koja je održana 21. siječnja 2022. Zapisnik su članovi UO-a o i NO-a dobili putem elektroničke pošte. 
Nije bilo dopuna te je zapisnik prihvaćen jednoglasno od svih prisutnih na sjednici. 

 

Ad 2. Obilježavanje Svjetskog meteorološkog dana 2022.  

Ovogodišnji moto je „Rano upozorenje i djelovanje – hidrometeorološke informacije i informacije o 
klimi za smanjenje rizika od katastrofa“. Predsjednica V. Đuričić kaže da nema još plakata za Svjetski 
meteorološki dan (SMD). Obavještava prisutne da moramo dogovoriti dobitnike priznanja HMD-a 
prigodom Svjetskog meteorološkog dana. Pita sve prisutne hoćemo li raditi kuvertu i žig te ako 
hoćemo, tko će se uhvatiti dizajna. M. Rupčić se javlja da on to može obaviti u suradnji s N. Vikić-
Topićem. Student P. Jureša je ponudio pomoć studenata.  

Predsjednica V. Đuričić ističe da povodom SMD-a moramo poslati čestitku svim članovima HMD-a 
putem e-maila te napraviti objavu na internetu s fotografijama s proslave SMD-a i popisom 
ovogodišnjih dobitnika priznanja, što će napraviti N. Vikić-Topić.  
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I. Güttler obavještava da će se proslava SMD-održati u zgradi Kockice na Prisavlju, 25. ožujka 2022. 
Nije još sigurno koliko će ljudi moći prisustvovati proslavi. Güttler podsjeća da moramo dovoljno rano 
pripremiti uokvirena priznanja koja će se dodjeljivati. M. Rupčić se javlja da će to pripremiti u suradnji s 
N. Vikić-Topićem.  

 

Ad. 3. Imenovanja za priznanja HMD-a  

V. Đuričić podsjeća da imamo 5 kategorija:  
1. za studenta meteorologije 
2. za mladog meteorologa 
3. za životno djelo 
4. za značajan doprinos razvitku i radu Društvu 
5. za značajan doprinos razvitku i popularizaciji struke 

Predsjednica moli Antuna Markija iz NO-a da zajedno s profesorima Geofizičkog odsjeka iznese 
prijedlog kome bi se od studenata meteorologije trebalo dodijeliti priznanje. Također, obavještava sve 
prisutne da je putem elektroničke pošte na adresu HMD-a stigao dopis profesorice Ivane Herceg Bulić 
s Geofizičkog odsjeka PMF-a s prijedlogom da se priznanje mladoj meteorologinji dodijeli Sari Ivasić, 
zaposlenici Geofizičkog odsjeka PMF-a.. Predsjednica stavlja prijedlog na glasanje. Svi prisustni su 
suglasni.  

Za životno djelo V. Đuričić ima 3 prijedloga: Alicu Bajić, Višnju Vučetić i Branku Ivančan Picek, s time 
da bi A. Bajić i V. Vučetić mogle biti i kandidatkinje za značajan doprinos razvitku i radu Društva.  

K. Cindrić Kalin ističe da se slaže za A. Bajić i V. Vučetić. A. Marki ističe da su obje kandidatkinje za 
životno djelo sa čime se slaže i P. Sviličić. Svi su suglasni da se ove godine nagrada za životno djelo 
dodjeli A. Bajić. V. Vučetić ostat će kandidat za iduću godinu sa čime se također svi slažu. 

V. Đuričić pita ima li prijedloga za značajan doprinos razvitku i radu Društva. J. Jurković je predložio 
Alena Sajka koji je napravio kvantni skok u Društvu te ga uredio. Svi prisutni su prihvatili prijedlog.  

Nadalje, V. Đuričić pita ima li prijedloga za priznanje za popularizaciju i razvoj struke. M. Rupčić je 
predložio K. Špoler Čanić zbog razvoja Male meteorološke radionice što su podržali J. Jurković i N. 
Vikić-Topić. Predsjednica stavlja prijedlog na glasanje. Svi prisutni su prihvatili prijedlog. 

V. Đuričić se javlja da će napisati obrazloženje za priznanje A. Bajić te moli J. Jurkovića da napiše 
obrazloženje za A. Sajka, a N. Vikić-Topića za K. Špoler Čanić. 

V. Đuričić podsjeća da bi trebalo dodati kategorije Priznanja koje dodjeljuje HMD na web stranicu jer 
tamo nemamo navedene sve kategorije. Također, treba dodati obrazloženja koja nedostaju za 
dobitnike Priznanja HMD-a u rubrici Priznanja. Nadalje, na webu, kod priznanja mladom meteorologu 
treba popraviti redoslijed laureata kako bi bio u kronološkom redu. 

 

Ad 4. Izvještaj Organizacijskog odbora MI8 – trenutno stanje 

Ivan Güttler izlaže da imamo više od 40 prijava za prezentacije, od toga su 5 pozvanih predavača te 
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10 postera,. I. Güttler sutra ima sastanak s kolegama iz Kraša oko najma dvorane i tehničke izvedbe. 
Nadalje, javit će se M. Rupčiću i N. Vikić-Topiću oko financijskih pitanja. Predsjednica V. Đuričić 
podsjeća da troškovi najma dvorane idu iz projekta KvarnerExtrem za kojeg je HMD dobio financije. 

 

Ad. 5. Izmjene Statuta  

V. Đuričić iznosi da u 5. mjesecu imamo redovnu Skupštinu na kojoj ćemo glasati o izmjeni Statuta. 
Moli sve prisutne da pogledaju izmjene Statuta koje su ranije pripremile K. Špoler Čanić i K. Cindrić 
Kalin te da daju svoje komentare. V. Đuričić iskazuje nadu da ćemo Skupštinu moći održati uživo u 
prostorima Geofizičkog odsjeka. A. Marki potvrđuje da postoji dobra volja Odsjeka, ali da će realizacija 
ovisiti o epidemiološkim mjerama u svibnju. Datum Skupštine još nije poznat. 

A. Marki pokreće pitanje osnivanja Studentske sekcije HMD-a za što smatra da bi uz nekoliko 
rečenica trebalo ući u Statut.  

P. Jureša se javlja za riječ te ističe da bi studentski angažman prvenstveno za sada bio putem 
popularizacije meterologije u osnovnim i srednjim školama. Nadalje, važan korak bi bio uključivanje 
studenata s nižih godina fakulteta. Naime, studentski put je relativno kratak te bi bilo dobro što ranije 
motivirati studente meteorologije da se uključe u popularizaciju struke. Iskazuje da postoji studentska 
volja za ponovnim pokretanjem Male meteorološke radionice (MMR).  

V. Đuričić upozorava članove UO-a i NO-a da za ponovno pokretanje MMR-a i vraćanje u okvir HMD-
a moramo razgovarati s osnivačima iste. 

Ivan Güttler iskazuje zadovoljstvo da se studenti žele aktivirati u HMD-u te predlaže da se studenti 
uključe i u održavanje Facebook stranice HMD-a što V. Đuričić podržava. 

 

Ad 6. Razno 

Predsjednica podsjeća M. Rupčića da pita bivšu knjigovotkinju HMD-a Korneliu Perko kada će biti 
gotov financijski izvještaj za 2021. godinu. M. Rupčić kaže da je knjigovotkinja upućena u to te da će 
predati financijski izvještaj FINA-i putem online obrasca. 

V. Đuričić nadalje obavještava da je licenca za Microsoft Office 365 na računalu Društva pred istekom 
zbog njezinog odlaska u mirovinu te da bi trebalo kupiti novu licencu. M. Rupčić kaže da se može 
kupiti trajna licenca koja je skuplja (1900 kn), ali se ne plaća godišnje već jednokratno što podržavaju 
I. Güttler i V. Đuričić. N. Vikić-Topić pita je li moguće instalirati licencu od nekog drugog člana UO-a 
tko radi na DHMZ-u, a tko nije u mirovini. Prisutni su se složili, instalirat će se Office putem licence M. 
Rupčića. 

N. Vikić-Topić obavještava prisutne da je dvoje članova, Ana Dukić Negovec i Hrvoje Negovec, 
izrazilo želju za izlaskom iz Društva. Svi prisutni potvrđuju da su informaciju primili na znanje čime su 
članovi službeno ispisani iz Društva. 

Nadalje, N. Vikić-Topić obavještava članove UO-a i NO-a da još uvijek nije stigla niti jedna prijava za 
GU HMČ-a, a da rok za prijave ističe za 5 dana, 28. veljače 2022. I. Güttler pita bi li se moglo pozvati 
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A. Bajić da se prijavi za GU HMČ-a. V. Đuričić potvrđuje da će pitati A. Bajić. 

N. Vikić-Topić također pita prisutne o proljetnom izletu HMD-a – hoće li se i gdje će se ići. V. Đuričić 
kaže da zbog nepovoljne epidemiološke situacije te zbog organizacije Meteoroloških izazova nećemo 
organizirati proljetni izlet, već jesenski ako će epidemiološka situacija biti bolja. M. Rupčić ističe da se 
proljetni izlet može organizirati na kraju proljeća ili početku ljeta ako se popravi epidemiološka 
situacija. 

M. Rupčić moli N. Vikić-Topića da povremeno proslijedi pozive na predavanja koji stižu na mail 
Društva svim članovima Društva. 

A. Marki podsjeća da je, od strane PMF-a, uplaćena jedna članarina viška za 2022. Moli da se to ne 
zaboravi te da se ona pripiše nekom novom članu HMD-a koji dolazi s PMF-a. 

Sastanak je završio u 17:25. 

 

 

Zapisničar:  Nikola Vikić-Topić            


